



1st
大湾区动漫电玩节
ACGGBA 2024

參展申請表/展覽攤位合約
Exhibition Application Form /
Booth Rental Contract

1. 請填妥參展表格，並連同抬頭收款人為「凌速博覽有限公司」的劃線支票交：
香港九龍荔枝角長沙灣道883號億利工業中心3樓12-15室
凌速博覽有限公司
 2. 申請表格必須連同全數參展租金支票遞交方為有效，所有申請將以先到先得之形式處理，而選訂攤位總面積較大者將享有優先權。
 3. 請用申請表正本連同支票遞交，並請複印副本作記錄保留。
1. Please fill in this application form and send together with crossed cheques made payable to "In Express Expo Limited" to:
In Express Expo Limited
Units 12-15, 3/F, Elite Industrial Centre, 883 Cheung Sha Wan Road, Lai Chi Kok, Kowloon, Hong Kong
 2. Application is only valid when submitted with full participation fee. All applications will be considered on a first-come-first-served basis while those requesting more exhibition space will enjoy priority.
 3. Please submit original application form with the cheques. Please make photocopy for your own records.

展出地點：

深圳會展中心（福田）3號館

展出日期：

2024/9/15-17

星期日至星期二，一連3天

9:00am - 5:00pm

Venue:

Hall 3, Shenzhen Convention & Exhibition Center

Exhibition Dates:

2024/9/15-17,
Sunday to Tuesday,
total of 3 days
9:00am - 5:00pm

1. 參展商資料 Company Information

因貴公司所提供之資料，將用作編製宣傳物料/公司名牌等用途，為求準確，請清楚填寫。

Please complete the application form clearly as the information supplied will be used on the fascia and in publicity materials.

公司名稱 (英文) Company Name (English) :

公司名稱 (中文) Company Name (Chinese) :

參展名稱 (如與上述不同) Exhibition name to be used (if different from above) :

英文 (English) :

中文 (Chinese) :

香港商業登記號碼 (如適用) Business Registration No. (If applicable) :

網址 Website/Facebook/IG :

地址 Address :

電話 Tel :

聯絡人姓名 (請附咭片) Contact Person (Please attach name card) : (Mr/Ms*)

職位 Position :

聯絡電話 (手提) Contact Phone (Mobile) :

電郵 E-mail :

主辦機構 / 籌辦機構將力求處理各項資料無誤，如有錯漏，恕不負責。

While every care will be taken to incorporate the information accurately into all publicity materials, the Organizer / Organizing Agent assume no responsibility for any error or omission.

* 請刪去不適用者 Please delete as appropriate.

2. 參展費用 Participation Fee

除列明外，每個攤位面積一律為9平方米(3米長x3米闊x2.47米高)。

Unless otherwise indicated, all types of exhibition booths have a unified area of 6 square metres (3m long x 2m wide x 2m height).

- A. 基本攤位 (3米x3米) Basic Booth (3mx2m) B1__個 unit(s) x @ RMB\$20,000 \$ _____
- B. 標準攤位 (3米x3米) Standard Booth (3mx2m) S1__個 unit(s) x @ RMB\$24,000 \$ _____
- C. 特級攤位 (3米x6米) Premium Booth (3mx2m) P1__個 unit(s) x @ RMB\$48,000 \$ _____
- D. 展覽光地 (租用面積不可少於36平方米及高度不可超過4.49米，事先獲得主辦機構/籌辦機構書面同意者除外)
Raw Space (minimum 36 sq.m and the maximum height is 4.49m. Construction height exceeding this limit will not be permitted unless prior approval in writing is obtained from the Organizer/Organizing Agent.) _____平方米sq.m. x @ RMB\$1,900 \$ _____

每個邊角攤位 (兩面開放) 附加費20%

必須預訂兩個或以上相連攤位方可選擇邊角攤位

Each corner position (two-side open) with 20% additional charge

Corner position would be reserved for bookings of 2 or more neighbouring booths.

加 Add \$ _____

超級優惠

Special Discount

減 Less \$ _____

總租金 Total Rental Fee

RMB\$ _____

RMB 1 : HKD 1.10

HK\$ _____

訂金：總費用之50% 即HK\$_____ 須即時交付。

A deposit of 50% being HK\$_____ will be billed immediately.

備註：租金餘款須於2024年8月12日前付清，否則主辦機構/籌辦機構有權取消申請並沒收訂金。

Remarks: Balance of total rental fee to be paid on or before 12 August 2024. Otherwise, the Organizer/Organizing Agent reserves the right to cancel this booking and the deposit will be forfeited.

展覽完結後，參展商必須於2024年9月17日晚上10時正之前，將其有關物件及展品遷離展覽場地，逾時遷離所引致的額外場租全部由參展商負責。所有遺留於展覽場地者將歸主辦機構/籌辦機構所有。

All exhibits, stand materials and the like should be removed before 10:00pm, 17 September 2024. The Exhibitor will be fully responsible for extra rental fee incurred due to late removal. Any exhibit or stand material left behind at the Exhibition Venue will be deemed abandoned and will be disposed of by the Organizer/Organizing Agent at the expense of the Exhibitor concerned. All proceeds (if any) of such disposal will be retained by the Organizer/Organizing Agent.

3. 備註Remarks:

4. 位置選擇 Location Preference

請參照小冊子內之攤位分佈圖，在貴公司參展項目類別的區域，選出心目中攤位位置，然後填上位置編號。
Please fill in the booth numbers of your preference according to the booth location map.

首選 1st Choice

次選 2nd Choice

第三選 3rd Choice

5. 付款細則 Details of Cheques

- 支票一：參展租金總數之50%，作為不能退還之訂金。
1st Cheque: 50% of total participation fee as non-refundable deposit.

金額 Sum :

銀行名稱 Bank :

支票號碼 Cheque No. :

- 支票二：參展租金總數之50%，期票生效日期為2024年8月12日。
2nd Cheque: 50% of total participation fee. Post-dated 12 August, 2024.

金額 Sum :

銀行名稱 Bank :

支票號碼 Cheque No. :

6. 公司印章及簽署 Chop & Signature

本公司同意接納並遵守「參展申請表 / 展覽攤位合約」、「條款細則」所列全部條款。
本公司同意按照此等條款付款及參展。

We agree to accept and abide by all the terms and regulations listed on Exhibition Application Form/Booth Rental Contract, Terms & Conditions. We agree to participate and make payments accordingly.

負責人姓名 Person In-charge :

職位 Position :

聯絡電話 Contact phone no.:

公司印鑑及負責人簽署
Company chop and authorized signature

日期
Date:

支持指導單位 Supporting & Advising Organization

中國動漫集團 China Animation Comic Game Group

主辦機構 Organizer

香港動漫電玩節組委會 ACGHK Organizing Committee

國家動漫創意研發中心 – 大灣區（深圳）分中心

參展查詢

香港

凌速博覽有限公司

電話：(852) 2344 0415 傳真：(852) 2951 4142

電郵：elefun@ani-com.hk

參展諮詢：鄭小姐 (852) 6277 1622

Whatsapp



微信



深圳

西地（深圳）網路傳媒有限公司

電話：0755-82665668 郵箱：service@cdoter.com

參展諮詢：殷先生 186 6662 2773, 陳先生 134 1088 4399,

武先生 138 2872 6894

廣州

廣州凌速展覽文化有限公司

電話：(020) 8352 2991 微訊號：elefunpopoo1

電郵：elefunpop001@foxmail.com

參展諮詢：羅小姐 138 0292 3477, 黃小姐 135 7048 3621